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Już  od  ubiegłego  piątku  możliwa  jest  refundacja  leków
zawierających marihuanę podała „Rzeczpospolita”, zaznaczając
jednocześnie,  że  są  to  informacje  nieoficjalne.  Oficjalne
natomiast są takie, że komunikat w tej sprawie zostanie wydany
w najbliższym czasie.

Eksperci bardzo pozytywnie przyjmują zapowiedź tej decyzji.
„Dzięki  niej  wielu  pacjentów  będzie  mogło,  bez  ponoszenia
ogromnych  kosztów  podjąć  lub  kontynuować  terapię  na  bazie
leków zawierających leczniczą marihuanę” – powiedział dla „RP”
dr Marek Bachański, neurolog który w ubiegłym roku stracił
pracę za podawanie tego typu leków pacjentom z padaczką.

Dotychczas  dopuszczone  były  trzy  rodzaje  leków  –  Bediol,
Bedrocan i Sativex. Problem jednak polegał na tym, że cena
jednego opakowania to 2,5 tysiąca złotych.
Pozytywna decyzja ministerstwa ułatwi terapię ciężko chorym
pacjentom, ale dostęp do tego typu medykamentów nadal będzie
bardzo trudny.
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